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Klasa: 021-04/13-01/32 
Urbroj: 2140/01-01-13-2 

 
Z A P I S N I K 

 
 sa 2. sjednice Županijske skupštine Krapinsko-zagorske županije, održane dana  22. 

srpnja 2013. s početkom u  18,00 sati. 
 Sjednica je održana u maloj dvorani Pučkog otvorenog učilišta u Krapini, Šetalište 
hrvatskog narodnog preporoda 13. 

 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je sjednicu, pozdravila 
prisutne članove Županijske skupštine i goste i budući da, temeljem izvršene prozivke, istoj 
prisustvuje dovoljan broj članova (od ukupno 41 sjednici prisustvuje 35 članova Županijske 
skupštine) konstatirala je da se sjednica može održati i da Skupština može pravovaljano 
odlučivati.                                                                                                    
 Prisutni: 

Članovi Županijske skupštine:  
 Anica Hlaban, Vlasta Hubicki, Josip Kovačić, Tajana Broz, Dragica Ferek-Jambrek, 
Žarko Broz, Ana Gregurović, Stjepan Horvat, Mario Škrnjug, Juraj Matkun, Goran Grobotek, 
Leonard Fulir, Tanja Tukač, Branko Čičko, Zdenka Grilec, Željko Zozoli, Milan Brezinščak, 
Natalija Lukec, Tomislav Končevski, Bojan Ceboci, Damir Hršak,  Žarko Tušek, Stanko Belina, 
Miroslav Kopjar, Damir Belošević, Mirko Krznar, Miljenko Jerneić, Mladen Popović, Stjepan 
Ranogajec, Damir Hubak (došao pod 2. točkom dnevnoga reda), Milan Kralj, Nina Gradiški 
Zrinski, Zdravko Tušek, Zoran Gregurović i Alojz Horvat.  
           Odsutni članovi Županijske skupštine: Klementina Čavužić, Tihomir Vrančić, Tea 
Vdović, BrankoVarjačić, Mišo Grilec i Stanko Majdak. 

Ostali prisutni: 
Željko Kolar - župan, Anñelko Ferek-Jambrek - zamjenik župana, Jasna Petek - zamjenica 

župana, Dubravka Sinković - pročelnica Upravnog odjela za poslove župana i Županijske 
skupštine, Nikola Gospočić - zamjenik pročelnice Upravnog odjela za  opće i zajedničke poslove,  
Tomislav Šimunić - v. d. pročelnika Upravnog odjela  za promet i komunalnu infrastrukturu, 
Stjepan Bručić - pročelnik Upravnog odjela za prostorno ureñenje, gradnju i zaštitu okoliša,   
Ivan Lamot - pročelnik Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, šport i tehničku kulturu, 
Ljiljana Malogorski - v. d. pročelnika Upravnog odjela za zdravstvo, socijalnu skrb udruge i 
mlade, Ivanka Znika - v. d. pročelnika Upravnog odjela za gospodarstvo i financije, Snježana 
Murr - v. d. pročelnika Upravnog odjela za poljoprivredu, Jakob Bukvić - načelnik Policijske 
uprave krapinsko-zagorske, Mladen Jozinović - direktor Piškornice d.o.o.- regionalnog centra za 
gospodarenje otpadom sjeverozapadne Hrvatske, Julije Domac  - ravnatelj Regionalne energetske 
agencije Sjeverozapadne Hrvatske, Ivana Horvat - voditeljica projekata u Regionalnoj 
energetskoj agenciji Sjeverozapadne Hrvatske, Zoran Lončar - glasnogovornik Policijske uprave 
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krapinsko-zagorske, Karolina Barilar - direktorica Zagorske razvojne agencije d.o.o., Dijana 
Klasić - ravnateljica Javne ustanove za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na 
području Krapinsko-zagorske županije, Snježana Žigman - ravnateljica Zavoda za prostorno 
ureñenje Krapinsko-zagorske županije, Sandra Mičin - direktorica Krapinsko-zagorskog 
aerodroma d.o.o., Željko Vincelj - ravnatelj Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske 
županije, Ivica Glas - predsjednik Vatrogasne zajednice Krapinsko-zagorske županije, 
ravnateljice i ravnatelji zdravstvenih ustanova: Nada Dogan (Dom zdravlja KZŽ), Mira Mikuljan 
( Ljekarna KZŽ) Krešimir Božić (Zavod za hitnu medicinu KZŽ), Ivan Švajger (sanacijski 
upravitelj Opće bolnice Zabok) Duško Cerovec (Specijalna bolnica za medicinsku rehabilitaciju 
Krapinske Toplice) Davor Gredičak (Specijalna bolnica za medicinsku rehabilitaciju Stubičke 
Toplice), Tomislav Jadan (Zavod za javno zdravstvo KZŽ), Dubravko Sopek - predsjednik 
Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na području Krapinsko-zagorske županije, Mirjana 
Jurman – predstojnica Hrvatskog zavoda za zapošljavanje, Područne službe Krapina, Ksenija 
Čuček - savjetnica u Upravnom odjelu za zdravstvo, socijalnu skrb, udruge i mlade, Zoran 
Gumbas - informatičar u Krapinsko-zagorskoj županiji, Almica Horvat i Anamarija Valjak - 
službenice Krapinsko-zagorske županije i predstavnici medija.      
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki na zamolbu Jakoba Bukvića, 
načelnika Policijske uprave Krapinsko-zagorske koji zbog neodgodivih obveza  mora napustiti 
sjednicu,  predlaže izmjenu redoslijeda  točki dnevnog reda na način da točka 5. dnevnog reda 
(Informacija o općem stanju sigurnosti za 2012. godinu na području Policijske uprave krapinsko-
zagorske) postane točka 2. dnevnog reda, a točke od 2. do 4. da postanu točke od 3. do 5. 
dnevnog reda. Nadalje, upitala je članove Županijske skupštine da li netko ima neki prijedlog za 
izmjenu ili dopunu dnevnog reda, te je otvorila raspravu o prijedlogu dnevnog reda. Budući da 
nije bilo prijedloga za izmjenu ili dopunu dnevnog reda, niti rasprave o prijedlogu dnevnoga reda 
dala je na glasovanje Prijedlog dnevnog reda s izmijenjenim redoslijedom točki dnevnoga reda. 
 Županijska skupština je jednoglasno usvojila slijedeći 
 

DNEVNI RED 
1) Verifikacija Skraćenog zapisnika s 1. konstituirajuće sjednice Županijske skupštine 

Krapinsko-zagorske županije održane 27. lipnja 2013. godine,    
2) Informacija o općem stanju sigurnosti za 2012. godinu na području Policijske uprave 

krapinsko-zagorske,  
3) Zagorska razvojna agencija d.o.o. - Izvješće o radu (s financijskim pokazateljima) za 

2012.godinu,   
4) PIŠKORNICA d.o.o. - regionalni centar za gospodarenje otpadom sjeverozapadne Hrvatske - 

Izvješće o radu za 2012. godinu,  
5) Regionalna energetska agencija Sjeverozapadne Hrvatske:  

a) Izvješće o radu za 2012. godinu, 
b) Financijsko izvješće za 2012. godinu,  
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6) Izvješća o financijskom poslovanju zdravstvenih ustanova za razdoblje siječanj-prosinac 
2012. godine:   

a) Doma zdravlja Krapinsko-zagorske županije,  
b) Zavoda za hitnu medicinu Krapinsko-zagorske županije,  
c) Opće bolnice Zabok, 
d) Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Krapinske Toplice, 
e) Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Stubičke Toplice, 
f) Zavoda za javno zdravstvo Krapinsko-zagorske županije i  
g) Ljekarne Krapinsko-zagorske županije. 

7) Izvješće o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na području Krapinsko-zagorske  
županije za  2012. godinu, 

8) Izvješće o ostvarenim financijskim potporama programima i projektima udruga na području 
Krapinsko-zagorske županije u 2012. godini,  

9) Javna ustanova za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-
zagorske županije:  

a) Izvješće o ostvarivanju Godišnjeg programa zaštite, održavanja, očuvanja, promicanja 
i korištenja zaštićenih područja kojima upravlja Javna ustanova za upravljanje 
zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-zagorske županije za 
2012. godinu, 

b) Izvješće o financijskom poslovanju Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 
prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-zagorske županije za 2012. godinu,  

10) Javna ustanova Zavod za prostorno ureñenje Krapinsko-zagorske županije: 
a) Izvješće o ostvarenju Godišnjeg programa rada za 2012. godinu, 
b) Izvješće o financijskom poslovanju za 2012. godinu, 

11) Krapinsko-zagorski aerodrom d.o.o. -  Izvješće o radu i Financijsko izvješće za 2012.  godinu,      
12) Vatrogasna zajednica Krapinsko-zagorske županije  - Izvješća za 2012. godinu i Planovi za 

2013. godinu,   
13)  Hrvatski zavod za zapošljavanje, Područna služba Krapina - Izvješće - Kretanje na  tržištu  

rada u Krapinsko -zagorskoj županiji u razdoblju I.-XII.  2012. godine, 
14) Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Županijske  uprave za   ceste  Krapinsko-

zagorske županije, 
15) Prijedlog odluke o rasporeñivanju sredstava političkim strankama za mjesece lipanj-prosinac 

2013. godine,  
16) Prijedlog rješenja o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Krapinsko-zagorske  županije,  
17) Prijedlog zaključka o predlaganju  dva člana Nadzornog odbora  Stubaka d.d., 
18) Prijedlog zaključka o predlaganju  člana Nadzornog odbora  Piškornice d.o.o., 
19) Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju četiri člana Upravnog vijeća Županijske uprave 

za ceste Krapinsko-zagorske županije,  
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20) Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju člana Upravnog vijeća Regionalne energetske 
agencije Sjeverozapadne Hrvatske, 

21) Izvješće o utrošku proračunske zalihe za razdoblje siječanj - lipanj 2013. godine,  
22) Pitanja i prijedlozi. 
                                                                

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da, u skladu s člankom 5. 
Poslovnika Županijske skupštine, član Skupštine koji nije bio prisutan na konstituirajućoj 
sjednici, polaže prisegu na prvoj sjednici na kojoj je prisutan, te poziva gospodina Miljenka 
Jerneića na davanje prisege. 

Član Županijske skupštine Miljenko Jerneić dao je svečanu prisegu i potpisao tekst 
prisege.  
 Budući da je dnevni red jednoglasno usvojen, predsjednica Županijske skupštine Vlasta 
Hubicki iznosi da će se u skladu s člankom 107. Poslovnika Županijske skupštine, prije rada po 
dnevnom redu održati AKTUALNI SAT. Aktualni sat započeo je u 18,10 sati, te se prešlo na 
pitanja i prijedloge, prema prijavama.    

Sa pitanjima na Aktualnom satu sudjelovali su: Mladen Popović, Žarko Tušek, Miroslav 
Kopjar, Stjepan Ranogajec, Zdravko Tušek, Stanko Belina i Miljenko Jerneić.  
   Mladen Popović iznosi da je na prvoj sjednici dogovoreno da će se konstruktivno 
djelovati, te je bio iznenañen kada je dobio materijale za sjednicu sa dvadesetdvije  točke 
dnevnog reda. Moli stručne službe, župana i predsjednicu Županijske skupštine da dnevni red 
ubuduće bude kraći, jer koncentracija sudionika i članova Županijske skupštine pada te se ne 
može voditi konstruktivna rasprava. 
 Župan Željko Kolar odgovora da, zbog proteklih izbora, izvješća ustanova i trgovačkih 
društava kojih je Županija osnivač nisu na vrijeme odrañena, a da nema smisla čekati s istima 
mjesec rujan. Napominje da zna da su godišnji odmori te su zbog toga, vezano uz termin 
održavanja sjednice, članovi Županijske skupštine kontaktirani nekoliko puta, te je termin 
usuglašen izmeñu župana, zamjenika župana, predsjednice i potpredsjednika Skupštine. 
Dogovoreno je da će se ubuduće raditi drugačije,  izvješća za proteklu godinu biti će uvrštena na 
sjednicu Županijske skupštine  u ožujku ili travnju. 
 Žarko Tušek, u ime Kluba članova HDZ-a iznosi da je danas, neposredno prije sjednice 
Skupštine održana sjednica Odbora za izbor i imenovanja, te je na njoj po prvi puta dana 
informacija tko će se imenovati u upravna vijeća i nadzorne odbore. Klub članova  HDZ- a 
smatra da je takav način rada neprihvatljiv iz više razloga, te ako već opozicija nije ta koja treba 
biti na vrijeme informirana, svakako bi to trebala biti javnost Krapinsko-zagorske županije.  
Upitao je Župana da li je ovo postupanje korektno i da li je u duhu demokratskih standarda o 
postupanju i radu Županijske skupštine kako je dogovoreno na konstituirajućoj sjednici 
Županijske skupštine. Ponavlja da javnost ima pravo znati da li su odreñeni pojedinci prihvatljivi 
zagorskoj javnosti i koga se imenuje u nadzorne odbore i upravna vijeća. 



 

 

5 

 

 Župan Željko Kolar odgovara da je vremenski period u kojem je trebalo izabrati ljude 
bio kratak, da nekim Upravnim vijećima prestaje mandat ovih dana, a da su zbog godišnjih 
odmora tek danas dobivena imena kandidata. Javnost će biti obaviještena danas, jer glasovanje je 
javno. Napominje da to neće biti praksa za ubuduće, no ovaj puta je zbog objektivnih razloga 
tako. 
 Miroslav Kopjar član Skupštine i  predsjednik Odbora za gospodarstvo iznosi da su se 
članovi Odbora, na prvoj sjednici, nakon analize izvješća ZARA-e i HZZO-a, usuglasili da iz 
istih proizlazi nepobitna činjenica da je gospodarstvo Krapinsko-zagorske županije u 
katastrofalnoj situaciji.  Ukoliko se uzmu u obzir parametri pada ekonomske aktivnosti unazad 
deset godina dobiva se rezultat od samo dva uspješno provedena projekta, te pada broja 
zaposlenih, kako kod pojedinačnih tvrtki, tako i kod malog i srednjeg poduzetništva. Traži od 
izvršne vlasti da na temelju točnih podataka, zajedno sa službama koje su na raspolaganju: 
Upravnim odjelom za gospodarstvo KZŽ, Obrtničkom komorom KZŽ, HGK - Županijskom 
komorom Krapina, Ministarstvom gospodarstva i ZARA-om izradi, ili ukoliko postoji, doradi 
Strategiju razvoja gospodarstva KZŽ. Smatra da su dva projekta premalo, te moli Župana da 
odgovori kakva je situacija u Krapinsko-zagorskoj županiji, ima li istine u tome što je rekao, te da 
li bi se predloženim moglo doći do boljih rezultata? Ponavlja da su od 27 projekata uspješna 
samo 2, odnosno 25 ih je neuspješnih. 
 Župan Željko Kolar oštro demantira izjavu Miroslava Kopjara da je  stanje u 
gospodarstvu  katastrofalno. Situacija je bila najgora 2008. i 2009. godine kada je zabilježen pad 
BDP-a oko 6,4 %. Danas tome više nije tako.  Od veljače ove godine, iz mjeseca u mjesec, bilježi 
se pad broja nezaposlenih, kojih je sada ispod 8000.  U prva tri mjeseca zabilježen je rast izvoza 
za 12,6 %, a pad uvoza za 12,1 %, dok je suficit u poslovanju bio 22 milijuna eura. Cijeni svaki 
dobar prijedlog. Projekti koji su aplicirani nisu odbačeni nego su još u fazi razmatranja.  
Zagorsku razvojnu agenciju potrebno je kadrovski i stručno ekipirati i orijentirati na velike 
projekte (manji broj projekata ali veća vrijednost projekata). Takoñer predlaže predsjedniku 
Odbora za gospodarstvo da sazove tematsku sjednicu o ovoj temi, kako se ne bi slala kriva 
poruka ljudima. 
 Stjepan Ranogajec vezano za Projekt Stubaki d.d. pita zbog čega nije raskinut ugovor s 
Koncernom Sunce koji nije realiziran, te traži objašnjenje u kojoj je fazi Projekt. 
 Župan Željko Kolar odgovara da je činjenica da ugovor nije realiziran. Naime, ugovor je 
potpisan 2008. godine, a  tijekom te i 2009. godine ušli smo u najveću ekonomsku  krizu. Održao 
je dva sastanka s gospodinom Andabakom, a jednog i danas, te je obišao gradilište gdje se 
trenutno vrše ispitivanja tople i hladne vode. Na dnevnom redu slijedeće  sjednice Županijske 
skupštine biti će novi Prijedlog ugovora odnosno Aneks ugovoru, s realnim okvirima za 
realizaciju. Smatra da se od ovog Projekta ne smije odustati, jer se realizacijom istog proširuje 
turistička ponuda Krapinsko zagorske županije, te je takav Projekt Županiji potreban. U Projekt 
ne ulazi Bolnica nego tri hotela, ekopark i popratni sadržaji. Ponavlja, Krapinsko-zagorska 
županija ne razmišlja da izañe iz Projekta, te napominje da je ugovor o javno-privatnom 
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partnerstvu dobar, te da se iz njega može izaći po povoljnim uvjetima i naplatiti ono što je 
uloženo. 
 Zdravko Tušek pohvaljuje kvalitetno i na razini pripremljenu centralnu županijsku 
proslavu vezano za ulazak Hrvatske u EU. Svečanosti i manifestacije koje su pripremljene 
pokazuju da nam je uistinu stalo do ulaska u EU, ali smatra da je vrijeme da se počne razgovarati  
o očekivanjima koje ima gospodarstvo, grañani i kompletno društvo od ulaska u EU. U ime 
Kluba članova HDZ-a naglasio je da su posebno zainteresirani za planove i programe vezane uz 
povlačenje sredstava iz EU fondova te upitao župana  koliko je projekata spremno odnosno u  
pripremi, o kojem ukupnom iznosu se radi te koji su projekti postavljeni kao prioritetni, a 
financirali bi  se iz EU fondova. 
 Župan Željko Kolar odgovara da ovog trenutka ne može iznijeti konkretne brojke te da 
će odgovor dati pisanim putem. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki zamolila je da se odgovor dostavi 
svim članovima Županijske skupštine. 
 Stanko Belina  pita kada će se početi zbrinjavati mnogobrojna  klizišta,  posebno na cesti 
izmeñu Krapinskih Toplica  i Tuheljskih Toplica na kojoj se nalaze četiri velika klizišta? 
 Župan Željko Kolar ističe da je veliki  problem predstavljao snijeg koji je padao gotovo 
do svibnja, te su za zimsko održavanje potrošena znatna financijska sredstva, a i država je 
smanjila dotacije za pojačano održavanje. Ujedno se morala voditi briga o preraspodjeli sredstava 
kako bi se mogla sanirati klizišta. Ističe da se pet klizišta  sanira vlastitim sredstvima, a 7 
državnim. Još uvijek se čeka  odgovor Vlade RH-a i Ministarstva vezano za prijavu elementarne 
nepogode, te će se nakon toga napraviti daljnji raspored. Poziva ravnatelja Županijske uprave za 
ceste da detaljnije odgovori na pitanje. Primjerice, u Općini Konjščina je otvoreno novo klizište 
gdje su ugrožena četiri objekta, te je intervenirano s oko 32,5 tisuća kuna, dok je oko 350.000 
kuna utrošeno za projektnu dokumentaciju za klizišta.  
 Željko Vincelj, ravnatelj Županijske uprave za ceste iznosi da je izrañen  Plan sanacije 
klizišta za ovu godinu, koji je s obzirom na vremenske uvjete, više puta mijenjan, a zadnji puta 
danas na sjednici Upravnog vijeća. Za klizište na koje se odnosilo pitanje izrañuje se elaborat, 
nakon čega će se provesti natječaj, te se nada da će se, ukoliko ne bude novih iznenañenja na 
terenu, riješiti tijekom godine. 
 Miljenko Jerneić, zamoljen od grupe grañana koji su htjeli pokrenuti peticiju za 
besplatnim udžbenicima za osnovnu i srednju školu, predlaže da se na jednoj od slijedećih 
sjednica održi tematska točka na kojoj bi Županija zauzela stav da li besplatni udžbenici u 
osnovnim i srednjim školama. Nabava udžbenika predstavljaju veliki izdatak za obitelj, te poziva 
na socijalnu senzibilnost Vladu i Krapinsko-zagorsku županiju. 
 Župan Željko Kolar odgovara da je Vlada socijalno osjetljiva, te da trenutno sufinancira 
75 % prijevoza srednjoškolcima, ali nema financijskih mogućnosti za besplatne udžbenike.   
Nadalje, iznosi da je u Proračunu Krapinsko-zagorske županije osigurano 200.000 kuna za 
besplatne udžbenike za socijalno ugrožene obitelji.  
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            Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki zaključila je Aktualni sat  u 18.40 
minuta, te se prešlo na rad po dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. 
Verifikacija Skraćenog zapisnika s 1. konstituirajuće sjednice Županijske skupštine 
Krapinsko-zagorske županije održane 27. lipnja 2013. Godine 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine u materijalima primili Skraćeni zapisnik sa 1. konstituirajuće sjednice Županijske 
skupštine Krapinsko-zagorske županije održane 27. lipnja 2013. godine, te je upitala ima li netko 
primjedbe na isti. 

Budući nije bilo primjedbi na Skraćeni zapisnik, Županijska skupština je jednoglasno 
donijela 

ZAKLJUČAK 
kojim se usvaja Skraćeni zapisnik s 1. konstituirajuće sjednice Županijske skupštine 

Krapinsko-zagorske županije održane dana 27. lipnja 2013. godine, u tekstu koji se prilaže 
zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 2. 
Informacija o općem stanju sigurnosti za 2012. godinu na području Policijske uprave 
krapinsko-zagorske 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili u materijalima Informaciju o općem stanju sigurnosti za 2012. godinu na 
području Policijske uprave krapinsko-zagorske, te poziva Jakoba Bukvića, načelnika Policijske 
uprave krapinsko-zagorske da obrazloži Informaciju. 

Jakob Bukvić  obrazlože točku dnevnoga reda putem power point prezentacije, koja  se 
prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio.  Informacija daje podatke odnosno statističke 
pokazatelje u slijedećim područjima: kriminalitet, javni red i mir, upravljanje i kontrola 
cestovnog prometa, nadzor državne granice, zaštita od požara i eksplozija i ostali dogañaji. 
Zaključno  iznosi da je opće stanje sigurnosti u 2012. godini obilježeno smanjenjem broja 
evidentiranih kaznenih dijela (1,8% kaznenih dijela na nivou RH-a) te manje prekršaja protiv 
javnog reda i mira, dok je broj stradalih u prometu isti. Opći dojam grañana je da je stanje 
sigurnosti povoljno s tendencijom poboljšanja i uključivanja svih struktura. Napomenuo je da  
stanje u prvom polugodištu 2013. godine pokazuje već 11 samoubojstava, te da je taj broj u 
porastu, odnosno već je dostignuta   prošlogodišnja razina. 
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 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za 
društvene djelatnosti da iznese Zaključak Odbora. 
 Damir Hršak iznosi da je Odbor za društvene djelatnosti  primio na znanje Informaciju o 
općem stanju sigurnosti za 2012. godinu na području Policijske uprave Krapinsko-zagorske   
 Potom predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva zamjenika predsjednika 
Odbora za promet i veze. 
 Mladen Popović iznosi da je Odbor za promet i veze primio na znanje Informaciju o 
općem stanju sigurnosti za 2012. godinu na području Policijske uprave krapinsko-zagorske, te je 
vezano uz stanje sigurnosti u cestovnom prometu zaključio da će se za potrebe zajedničke 
tematske sjednice tog Odbora i Odbora za sigurnost u prometu, Policijska uprava krapinsko-
zagorska zamoliti  da prikupi i obradi podatke te napravi analizu uzročno-posljedične veze 
izmeñu stanja prometnica (rasvjeta, nogostupi, neočišćeni kolnici, loše položene prometnice i dr.) 
i prometnih nezgoda na istima. 
      Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 

Zdravko Tušek, ispred Kluba članova  HDZ-a čestitao je Policijskoj upravi krapinsko- 
zagorskoj na kvalitetnom i dobro obavljenom poslu, te postignutim rezultatima. U 2013. očekuju 
još bolje statistike i još uspješniji rad Policijske uprave krapinsko-zagorske. 
 Budući nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala 
je na glasovanje Prijedlog zaključka kojim se prima na znanje Informacija o općem stanju 
sigurnosti za 2012. godinu na području Policijske uprave krapinsko-zagorske.  

Županijska skupština je jednoglasno (34 glasa „ZA“) donijela 
 

ZAKLJUČAK 
kojim se prima na znanje Informacija o općem stanju sigurnosti za 2012. godinu na 

području Policijske uprave krapinsko-zagorske u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov 
sastavni dio. 

 
TOČKA 3. 

Zagorska razvojna agencija d.o.o. - Izvješće o radu (s financijskim pokazateljima) za 2012. 
godinu 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili u materijalima Izvješće o radu (s financijskim pokazateljima) Zagorske razvojne 
agencije d.o.o. za 2012. godinu, te poziva Karolinu Barilar, direktoricu Zagorske razvojne 
agencije da obrazloži Izvješće. 

Karolina Barilar poželjela je uspješan rad članovima Županijske skupštine ovog saziva, 
te je putem power point prezentacije obrazložila točku. Prezentacija se prilaže zapisniku i čini 
njegov sastavni dio. 

Predsjednica županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva zamjenika predsjednice Odbora 
za financije i proračun da iznese Zaključak Odbora. 
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Mirko Krznar iznosi da je Odbor za financije i proračun prihvatio Izvješće o radu za 
2012. godinu Zagorske razvojne agencije d.o.o.. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki potom poziva predsjednika Odbora za 
gospodarstvo. 

Miroslav Kopjar iznosi da je Odbor za gospodarstvo prihvatio Izvješće o radu za 2012. 
godinu Zagorske razvojne agencije d.o.o. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Zdravko Tušek, ispred Kluba članova HDZ-a, zahvaljuje direktorici Zagorske razvojne 

agencije na iscrpnom i kvalitetnom izvješću, te iznosi da Zagorska razvojna agencija dobro radi i 
dobro promovira svoje aktivnosti. Kritika koju iznosi odnosi se na to što se radi o malim 
projektima i što je 50% projekata odbijeno. Klub članova HDZ-a podržati će Izvješće, te ga 
ocjenjuje sa ocjenom dobar.  

Milan Brezinščak, ispred Kluba članova HNS-a, iznosi da će  Klub prihvatiti Izvješće.  
Klub podržava novo zapošljavanje u Zagorskoj razvojnoj agenciji koje je najavio župan, te 
smatraju da u Zagorskoj razvojnoj agenciji treba zaposliti stručne i kvalitetne ljude. 

Stanko Belina iznosi da se od Zagorske razvojne agencije očekuje učinkovitost i 
stručnost prije svega, te da osobno ne dijeli optimizam ostalih. Učinkovitost ZARA-e i izvršne 
vlasti mjeriti će se time koliko će se sredstava uspjeti dobiti iz EU-fondova.  

Župan Željko Kolar najavljuje da će u  Zagorskoj razvojnoj agenciji povećati broj 
visokoobrazovanih ljudi, te da će se isto odobriti i prilikom donošenja Proračuna KZŽ. U svom 
obilasku jedinica lokalne samouprave, poziva gradonačelnike i općinske načelnike da se aktivno 
uključe u izradu projekata te jasno definiraju prioritete, a što će učiniti i Županija. Ističe da su 
velika očekivanja od Zagorske razvojne agencije (radi se o 5 strukturnih fondova EU i ukupno 11 
mlrd eura), no ona je jedna od najboljih u Republici Hrvatskoj. 

Budući nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala 
je Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu (s financijskim pokazateljima) Zagorske 
razvojne agencije d.o.o.  za 2012. Godinu na glasovanje.  

Županijska skupština je s 34 glasa „ZA“ i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom donijela 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju  Izvješća o radu za 2012. godinu Zagorske razvojne agencije d.o.o.u 

tekstu koji se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 4. 
PIŠKORNICA d.o.o. - regionalni centar za gospodarenje otpadom sjeverozapadne 
Hrvatske - Izvješće o radu za 2012. godinu 
 
 Predsjednica Županijske skupština Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ce Županijske 
skupštine primili u materijalima Izvješće o radu za 2012. godinu PIŠKORNICE d.o.o. –
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regionalnog centra za gospodarenje otpadom te poziva Mladena Jozinovića, direktora Piškornice 
d.o.o. da iznese uvodno obrazloženje. 

Mladen Jozinović,  iznosi da je Piškornica d.o.o. tvrtka u suvlasništvu četiri županije 
Sjeverozapadne Hrvatske: Koprivničko-križevačke, Krapinsko-zagorske, Meñimurske i 
Varaždinske, od kojih svaka ima 22,5 % udjela u društvu, te Općine Koprivnički Ivanec sa 10% - 
tnim udjelom u Društvu. Društvo obavlja djelatnosti razvoja i realizacije projekta Regionalnog 
centra za gospodarenje otpadom. U Društvu je zaposlen kvalificirani i visokokvalificirani kadar, 
te isto trenutno posluje na adresi Ul. Đure Estera 11, Koprivnica. Tvrtka je upisana u Sudski 
registar Trgovačkog suda u Bjelovaru sa sjedištem u Koprivničkom Ivancu, Matije Gupca 12, a 
gdje će se Centar graditi. U 2012. godini provodile su se aktivnosti vezane uz projektno-tehničku 
dokumentaciju. Izdano je pravomoćno Rješenje Ministarstva zaštite okoliša i prirode o 
objedinjenim uvjetima zaštite okoliša, dobivena je suglasnost Ministarstva zaštite okoliša i 
prirode o nastavku aktivnosti na razvoju projekta Regionalnog centra za gospodarenje otpadom 
Piškornica, te je u tijeku postupak izdavanja lokacijske dozvole, temeljem zahtjeva predanog  
Ministarstvu graditeljstva i prostornoga ureñenja 21. prosinca 2012. godine. Nadalje, u 2012. 
godini 20 jedinica lokalne samouprave, od njih ukupno 22, potpisalo je Sporazum o preuzimanju 
otpada, te je trenutno stanje potpisanih Sporazuma 108 od ukupno 110.  Financiranje tvrtke je 
osigurano kroz beskamatni zajam Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost. U rujnu 
2012. godine potpisan je novi Sporazum sa Fondom za završetak otkupa i izvlaštenja zemljišta u 
svrhu rješavanja imovinsko-pravnih odnosa na lokaciji zahvata budućeg Regionalnog centra za 
gospodarenje otpadom, kao i na lokacijama pretovarnih stanica. Vezano uz sufinanciranje 
troškova poslovanja, osnivači su u svojim proračunima planirali sredstva od ukupno 1.200.000,00 
kuna (po 270.000,00 kuna županije i 120.000,00 kuna Općina Koprivnički Ivanec) za 
sufinanciranje troškova poslovanja Piškornice d.o.o. Prema mjesečnim zahtjevima za 2012. 
godinu koje je Piškornica dostavila osnivačima, troškovi poslovanja Društva su iznosili ukupno  
1.202.334,20 kuna, odnosno 270.525,19 kuna po županiji i 120.233,44 kuna Općina Koprivnički 
Ivanec. Rekapitulacijom zahtjeva za mjesec prosinac 2012. godine utvrñeno je da se traženim 
iznosom premašio ukupni iznos osiguranih sredstava od osnivača za 2.334,20 kuna, odnosno 
525,20 kuna po županiji, te 233,40 kuna Općina Koprivnički Ivanec, slijedom čega je Društvo 
iznos potraživanja za prosinac 2012. godine umanjilo za navedene iznose. Radi transparentnosti 
operativnih troškova uz svaki zahtjev za sufinanciranje istih, osnivačima su dostavljene kopije 
računa, rekapitulacije plaća zaposlenih, te obračuni honorara. Temeljni kapital društva uplaćen je 
u cijelosti, te iznosi 2.840.000,00 kuna. Ističe da su realizirane i aktivnosti izvan Programa rada, a 
što je bilo neophodno kako bi se aplikacija završila do konca tekuće godine. Sve aktivnosti 
meñusobno su ovisne te se može generalno zaključiti da je realizacija svakog pojedinog dijela 
programa rada korak više ka realizaciji Regionalnog centra za gospodarenje otpadom 
Sjeverozapadne Hrvatske. Nadzorni odbor je na 20. sjednici održanoj  17. travnja 2013. godine 
razmotrio poslovanje Društva u razdoblju od 01. siječnja do 31. prosinca 2012. godine, te je isto 
jednoglasno usvojio. Isto tako, Skupština Društva je na 16. sjednici održanoj 20. lipnja 2013. 
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godine jednoglasno usvojila Izvješće o radu za 2012. godinu, te donijela jednoglasno Odluke o 
davanju razrješnice Upravi i Nadzornom odboru za poslovanje u 2012. godini.  
 Predsjednica županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva zamjenika predsjednice  
Odbora za financije i proračun  da iznese Zaključak. 

Mirko Krznar iznosi da je Odbor za financije i proračun prihvatio Izvješće o radu za 
2012. godinu PIŠKORNICE d.o.o.. 

Potom predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za 
komunalnu djelatnost da iznese Zaključak. 

Milan Kralj iznosi da je Odbor za komunalne djelatnosti prihvatio Izvješće o radu za 
2012. godinu Piškornice d.o.o. - regionalnog centra za gospodarenje otpadom sjeverozapadne 
Hrvatske. Nadalje Odbor je donio Zaključak kojim  traži  od Piškornice d.o.o. da za 2. sjednicu 
Odbora pripremi Izvješće o postavljenim planovima i njihovoj realizaciji od početka osnivanja 
Društva 2009. godine do danas i to: kronološki, sistematski i sa financijskim pokazateljima, 
obzirom da se približava kraj ciklusa Plana gospodarenja otpadom u Republici Hrvatskoj za 
razdoblje 2007. – 2015., u koji je Piškornica direktno involvirana.  

 Predsjednica županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Mirko  Krznar iznosi da Strategija zbrinjavanja otpada ima dosta nedorečenosti. 

Mišljenja je da nije dobro riješen transport otpada iz Krapinsko-zagorske županije, te se u nekim 
dijelovima udvostručuje cijena zbrinjavanja otpada. Daje primjer Komunalca Konjščina. 
Primijetio je da će se planirani željeznički kolosijek raditi u budućnosti, a zna se da je željeznički 
promet praktičniji i jednostavniji. Klub članova HDZ-a podržava tematsku sjednicu Odbora te 
predlaže i tematsku sjednicu Skupštine. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki prihvaća prijedlog da se održi 
tematska sjednica Županijske skupštine na temu Piškornice d.o.o.. 

Mladen Jozinović kratko odgovara da je trećom feasibility studijom participacija 
Krapinsko-zagorske županije značajno smanjena. Iznosi da je lokacija Gubaševo u Zaboku 
idealna. Ističe da će se na željeznički prijevoz prijeći u II. fazi kada se izamortiziraju vozila koja 
će se dobiti u 80 % iznosu od Europske komisije bespovratno, te će se tako povući maksimalni 
iznos sredstava. Ukoliko bi se sada to stavilo u studiju sami sebi bi naštetili jer bi cijena projekta 
pala. Namjera da se u prvih pet godina povuče  financiranje iz EU, a onda smanji cijena. Sam 
uvjet Krapinsko-zagorske županije kao osnivača  prilikom osnivanja Društva 2009. godine bio je 
da, bez obzira na mjesto stanovanja, svi imaju istu cijenu odvoza otpada. Napominje da će 
dostaviti i pripremiti detaljna obrazloženja.                    

Budući da nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki 
dala je Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu za 2012. godinu PIŠKORNICE d.o.o. –
regionalni centar za gospodarenje otpadom sjeverozapadne Hrvatske na glasovanje. 
 Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“) donijela 
 

ZAKLJUČAK 
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o prihvaćanju Izvješća o radu za 2012. godinu PIŠKORNICE d.o.o. – regionalni 
centar za gospodarenje otpadom sjeverozapadne Hrvatske u tekstu koji se prilaže zapisniku i 
čini njegov sastavni dio. 

 
TOČKA 5. 

Regionalna energetska agencija Sjeverozapadne Hrvatske:  
c) Izvješće o radu za 2012. godinu 
d) Financijsko izvješće za 2012. godinu 
 
Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 

skupštine primili u materijalima Izvješće o radu i Financijsko izvješće Regionalne energetske 
agencije Sjeverozapadne Hrvatske za 2012. godinu te poziva direktora Regionalne energetske 
agencije Sjeverozapadne Hrvatske  da iznese uvodno obrazloženje. 

Julije Domac obrazlaže Izvješće o radu Regionalne energetske agencije sjeverozapadne 
Hrvatske i Financijsko izvješće za 2012. godinu putem power point prezentacije koja se prilaže 
zapisniku i čini njegov sastavni dio. Naglasio je da Regionalna energetska agencija 
sjeverozapadne Hrvatske djeluje već pet godina, da je prošle godine dobila prestižnu nagradu - 
European Solar Prize Award 2012,  te da su u 10 škola Krapinsko-zagorske županije 
implementirane 24 mjere energetske učinkovitosti a ukupno postignuta energetska ušteda je 
31,72 % što je sjajan rezultat. U jednoj škola ušteda je čak  67,95%. Time je  Program energetske 
učinkovitosti u školama postao referentni program na razini Republike Hrvatske. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva zamjenika predsjednice 
Odbora za financije i proračun da iznese Zaključak Odbora. 
 Mirko Krznar  iznosi da je Odbor za financije i proračun prihvatio Izvješće o radu i 
Financijsko izvješće za 2012. godinu Regionalne energetske agencije Sjeverozapadne Hrvatske. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki potom poziva predsjednika Odbora za 
gospodarstvo da iznese Zaključak Odbora. 

Miroslav Kopjar iznosi da je Odbor za gospodarstvo prihvatio Izvješće o radu i 
Financijsko izvješće za 2012. godinu Regionalne energetske agencije Sjeverozapadne Hrvatske. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvara raspravu. 
 Dragica Ferek-Jambrek ispred Kluba članova HNS-a iznosi da  Klub podržava Izvješće 
s primjedbom da je u Regionalnoj energetskoj agenciji Sjeverozapadne Hrvatske zaposleno 
premalo kadrova s područja Krapinsko-zagorske županije. 
 Damir Belošević ispred Kluba članova HDZ-a čestita Agenciji na radu. 
 Stanko Belina daje punu potporu ravnatelju Agencije i njegovom angažmanu u radu 
Agencije koja može služiti kao izrazito pozitivan primjer kako treba raditi, te se istovremeno  
protivi bilo kakvom političkom pritisku na ravnatelja i Agenciju. 
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 Budući da nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  
daje Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Regionalne energetske agencije 
Sjeverozapadne Hrvatske za 2012. godinu na glasovanje. 
 Županijska skupština je jednoglasno (35 glasa «ZA») donijela  
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu  Regionalne energetske agencije Sjeverozapadne 

Hrvatske za 2012. godinu u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

      Potom daje na glasovanje  Prijedlog zaključka o prihvaćanju Financijskog izvješća 
Regionalne energetske agencije Sjeverozapadne Hrvatske za 2012. godinu. 
 Županijska skupština je jednoglasno (35 glasa «ZA») donijela  
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Financijskog izvješća Regionalne energetske agencije Sjeverozapadne 
Hrvatske za 2012. godinu, u tekstu koji se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 6. 
Izvješća o financijskom poslovanju zdravstvenih ustanova za razdoblje siječanj-prosinac 
2012. godine:   

a) Doma zdravlja Krapinsko-zagorske županije, 
            b) Zavoda za hitnu medicinu Krapinsko-zagorske županije,  

c) Opće bolnice Zabok, 
d) Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Krapinske Toplice, 
e) Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Stubičke Toplice, 
f) Zavoda za javno zdravstvo Krapinsko-zagorske županije i  
g) Ljekarne Krapinsko-zagorske županije 

 
Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 

skupštine primili u materijalima Izvješća o financijskom poslovanju zdravstvenih ustanova za 
razdoblje siječanj-prosinac 2012. godine te poziva ravnatelje zdravstvenih ustanova da iznesu 
uvodna obrazloženja. 

       Nada Dogan, ravnateljica  Doma zdravlja Krapinsko-zagorske županije iznosi da je 
Dom zdravlja Krapinsko-zagorske županije u izvještajnom razdoblju ostvario ukupni prihod u 
iznosu od 44.672.483 kn i ukupni rashod u iznosu od 44.087.052 kn. U odnosu na isto razdoblje 
2011. godine ukupni prihod manji je za 13%, a ukupni rashod za 14%. Dom zdravlja Krapinsko-
zagorske županije ostvario je dakle pozitivan financijski rezultat, odnosno višak prihoda nad 
izdacima u iznosu od 585.431 kn. Ukupna potraživanja Doma zdravlja na dan 31.12.2012. godine 
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iznose 6.199.934 kn, a ukupne obveze 4.060.814 kn, dakle su potraživanja veća od obveza za 
iznos od 2.139.120 kn. Na dan 31.12.2012. godine u Domu zdravlja bilo je zaposleno 238 
radnika, 2 radnika više u odnosu na isti dan 2011. godine. 

   Krešimir Božić, ravnatelj Zavoda za hitnu medicinu Krapinsko-zagorske županije  
iznosi da je Zavod u izvještajnom razdoblju ostvario ukupni prihod od 17.846.523 kn i ukupni 
izdatak od 17.957.562 kn, dakle bilježi manjak prihoda u iznosu od 111.039 kn. Ukupna 
potraživanja Zavoda za hitnu medicinu na dan 31.12.2012. godine iznose 1.919.295 kn, a ukupne 
obveze 1.601.026 kn, dakle su potraživanja veća od obveza za iznos od 318.269 kn. Na dan 
31.12.2012. godine u Zavodu za hitnu medicinu bilo je zaposleno 77 radnika. 

Ivan Švajger, sanacijski upravitelj Opće bolnice Zabok iznosi da je Bolnica u 
izvještajnom razdoblju ostvarila ukupni prihod od 150.884.207 kn, što je za 2,47% više u odnosu 
na isto razdoblje 2011. godine, dok ukupni prihod bez sredstava za izgradnju nove bolnice 
(24.000.324 kn)  iznosi 126.883.883 kn odnosno 1,77% više u odnosu na isto razdoblje 2011. 
godine. Ukupni ugovoreni iznos sredstava  (HZZO) u izvještajnom razdoblju iznosi 92.904.995 
kn. Prosječni mjesečni iznos ugovorenih sredstava je 7.742.083 kn što je  3,49% manje u odnosu 
na razdoblje I-XII 2011. godine. U ukupnim prihodima (bez kreditnih sredstava) prihodi od 
HZZO-a po svim osnovama sudjeluju sa 89,11%. Ukupni izdaci iznose 152.150.092 kn što je 
0,65% više u odnosu na razdoblje prethodne godine, dok ukupni izdaci bez sredstava za izgradnju 
nove bolnice iznose 128.149.768 kn odnosno 0,36% manje u odnosu na isto razdoblje prethodne 
godine. Izdaci za bruto plaće i nadoknade  te ostali izdaci za zaposlene iznose 90.881.780 kn i 
manji su 1,48% u odnosu na isto razdoblje 2011. godine. Izdaci za zaposlene u ukupnim izdacima 
(bez izdataka za izgradnju bolnice) sudjeluju sa 70,92%, a u sredstvima ugovorenog limita 
97,82%. Financijski rezultat Bolnice za izvještajno razdoblje je manjak prihoda u odnosu na 
ukupne izdatke u iznosu od 1.265.885 kn, dok je u istom izvještajnom razdoblju 2011. godine 
ostvaren manjak prihoda nad ukupnim izdacima od 3.931.907 kn. Ukupna potraživanja Bolnice 
na dan 31.12.2012. godine iznose 14.215.881 kn, a ukupne obveze 43.908.530 kn, dakle razlika 
izmeñu obveza i potraživanja iznosi 29.692.649 kn. Na dan 31.12.2012. godine u Bolnici je bilo 
zaposleno 643 radnika, 13 manje u odnosu na isti dan 2011. godine, a po strukturi zdravstveni 
radnici čine 76,83% ukupnog broja zaposlenih. Prosječna neto plaća za razdoblje I-XII mjesec 
2012. godine po radniku, na bazi sati rada, iznosi 6.642 kn i u odnosu na 2011. godinu manja je 
za 6,01%. U iskazanoj neto plaći dežurstvo i pripravnost iznose 621 kn ili 9,35%. 

Duško Cerovec, ravnatelj Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Krapinske 
Toplice iznosi da je Bolnica u izvještajnom razdoblju ostvarila  ukupni prihod u iznosu od 
129.617.411 kn koji je, u odnosu na ostvarenja u istom razdoblju 2011. godine, manji 0,5%. 
Prihodi od pruženih usluga drugim zdravstvenim ustanovama su veći za 39,6% (bolja naplata od 
SB Magdalena i SB Akromion). U strukturi ukupnog prihoda redovni limit HZZO-a sudjeluje sa 
64,6%, ostali prihodi od HZZO-a sa 15,5%. Ukupni rashodi u 2012. godini iznose 129.602.196 
kn i manji su 0,5% u odnosu na isto razdoblje 2011. godine. U ukupnim troškovima izdaci za 
zaposlene sudjeluju sa 72%. Usporedbom ukupnih prihoda i rashoda u izvještajnom razdoblju 
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vidljivo je ostvarenje viška prihoda u iznosu od 15.215 kn. Ukupna potraživanja Bolnice na dan 
31.12.2012. godine iznose 27.453.181 kn, a ukupne obveze 19.766.944 kn, dakle razlika izmeñu 
potraživanja i obveza iznosi 7.686.237 kn. Broj zaposlenih na kraju izvještajnog razdoblja je 768, 
7 manje u odnosu na kraj 2011. godine. Prosječna mjesečna neto plaća po zaposlenom iznosi 
5.678 kn. 

Davor Gredičak, ravnatelj Specijalne bolnice za medicinsku rehabilitaciju Stubičke 
Toplice iznosi da je Bolnica u razdoblju od I. do XII. mjesec 2012. godine ostvarila  ukupni 
prihod u iznosu od 34.593.046 kn, koji je veći za 0,03% u usporedbi s istim razdobljem 2011. 
godine. Prihodi po osnovi ugovora s HZZO (limit) manji su za 4%. U strukturi ukupnih prihoda 
HZZO sudjeluje sa 81%. Ukupni rashodi u tom razdoblju iznose 33.161.018 kn i u usporedbi s 
2011. godinom manji su za 9% (razlog: manji izdaci za kapitalna ulaganja). U strukturi ukupnih 
izdataka rashodi za zaposlene sudjeluju sa 72,1%. Bolnica je u 2012. godini ostvarila pozitivan 
financijski rezultat, odnosno višak prihoda nad izdacima u iznosu od 1.477.028 kn. Ukupna 
potraživanja Bolnice na dan 31.12.2012. godine iznose 7.560.433 kn, a ukupne obveze 3.242.430 
kn, pa razlika izmeñu potraživanja i obveza iznosi 4.318.003 kn. Broj zaposlenih na dan 
31.12.2012. godine je 199, 8 manje u odnosu na kraj 2011. godine. Prosječna mjesečna neto plaća 
po zaposlenom iznosi 5.675 kn. 

Tomislav Jadan, ravnatelj Zavoda za javno zdravstvo Krapinsko-zagorske županije 
iznosi da je Zavod za javno zdravstvo Krapinsko-zagorske županije u izvještajnom razdoblju 
ostvario  ukupni prihod u iznosu od 17.271.860 kn odnosno 23 % više u odnosu na isto razdoblje 
2011. godine. Ukupni izdaci u istom razdoblju iznose 16.725.724 kn, odnosno 25% više u odnosu 
na 2011. godinu. Dakle, u izvještajnom razdoblju ostvaren je višak prihoda nad izdacima u iznosu 
546.136 kn. Ukupna potraživanja Zavoda za javno zdravstvo na dan 31.12.2012. godine iznose 
4.709.398 kn, a ukupne obveze 813.195 kn, što je razlika od 3.896.203 kn u korist potraživanja. 
Na dan 31.12.2012. godine u Zavodu su bila zaposlena 52 radnika, 3 manje u odnosu na isti dan 
2011. godine. 

Mira Mikuljan, ravnateljica Ljekarne Krapinsko-zagorske županije iznosi da  je Ljekarna 
Krapinsko-zagorske županije u razdoblju od 01.01. do 31.12.2012. godine ostvarila ukupni 
prihod u iznosu od 33.436.958,41 kn, što je 1% više od ukupnog prihoda ostvarenog u istom 
razdoblju 2011. godine. Ukupni rashod ostvaren je u iznosu od 32.225.011,36 kn i veći je za 1% 
od ukupnog rashoda u istom razdoblju 2011. godine. U izvještajnom razdoblju Ljekarna je 
ostvarila pozitivan rezultat - višak prihoda nad izdacima u iznosu od 1.211.947 kn. Na dan 
31.12.2012. godine Ljekarna je imala ukupno potraživanje u iznosu od 13.666.218,05 kn, pri 
čemu se iznos od 13.480.309,15 kn odnosi na dospjelo potraživanje od Hrvatskog zavoda za 
zdravstveno osiguranje. Ukupne obveze na isti dan iznose 6.929.916,30 kn. Razlika izmeñu 
potraživanja i obveza iznosi 6.736.302 kn. Na dan 31.12.2012. godine u Ljekarni je bilo 
zaposleno 25 radnika, jednako kao i na isti dan 2011. godine. Prosječna neto plaća za razdoblje I-
XII 2012. godine po zaposlenom na bazi sati rada iznosi 7.053,16 kn. 
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Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva zamjenika predsjednice 
Odbora za financije i proračun da iznese Zaključak Odbora. 

Mirko Krznar iznosi da je Odbor za financije i proračun donio Zaključak kojim se  
prihvaćaju  Izvješća o financijskom poslovanju zdravstvenih ustanova za razdoblje siječanj-
prosinac 2012. godine  
 Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala predsjednika 
Odbora za društvene djelatnosti da iznese Zaključak Odbora. 

Damir Hršak iznosi da je Odbora za društvene djelatnosti donio Zaključak kojim se 
prihvaćaju Izvješća o financijskom poslovanju zdravstvenih ustanova za razdoblje siječanj-
prosinac 2012. godine 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
 Damir Hubak iznosi da će Klub članova HDZ-a prihvatiti Izvješća zdravstvenih 
ustanova.  

Dragica Ferek-Jambrek iznosi da Klub članova HNS-a prihvaća Izvješća te čestita svim 
zdravstvenim ustanovama s pozitivnim rezultatom.  

Budući  nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala 
je na glasovanje Prijedlog zaključka kojim se prihvaćaju Izvješća o financijskom poslovanju 
zdravstvenih ustanova za razdoblje siječanj-prosinac 2012. godine. 
 Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“) donijela 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o financijskom poslovanju zdravstvenih ustanova za 

razdoblje siječanj-prosinac 2012. godine, u tekstu koji se prilaže Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio. 

 
TOČKA 7. 

Izvješće o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na području Krapinsko-zagorske  
županije za  2012. godinu 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili  u materijalima Izvješće o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na 
području Krapinsko-zagorske županije te poziva predsjednika Povjerenstva da obrazloži Izvješće. 

Dubravko Sopek predsjednik Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata iznosi da je  
Povjerenstvo u 2012. godini održalo 4 sjednice na kojima je razmatralo pojedinačne pritužbe i 
pohvale pacijenata koje su primljene putem “sandučića za pritužbe pacijenata“ postavljenih u 
objektima zdravstvenih ustanova na području Županije. Ukupno je zaprimljeno 7 pritužbi, 7 
pohvala i 1 prijedlog.  Pritužbe i prijedlozi razmotreni su sukladno odredbama Zakona o zaštiti 
prava pacijenata i Poslovnika o radu Povjerenstva. Napominje kako je Program rada Povjerenstva 
za 2012. godinu, proširen u odnosu na Program rada za 2011. godinu u aktivnosti da se posebna 
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pažnja posveti  zaštiti djece sa teškoćama u razvoju i osobama s invaliditetom. Na kraju izlaganja 
zahvaljuje se SB za medicinsku rehabilitaciju Stubičke Toplice i SB za medicinsku rehabilitaciju 
Krapinske Toplice na dobroj suradnji.  

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za 
društvene djelatnosti  da iznese Zaključak Odbora. 
 Damir Hršak iznosi da je Odbor za društvene djelatnosti prihvatio Izvješće o radu 
Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na području Krapinsko-zagorske županije za 2012. 
godinu. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvara  raspravu. 

Mladen Popović iznosi da je slušajući izvješća zdravstvenih ustanova za prošlu godinu 
stekao dojam da su  ga izlagali ekonomisti, a ne liječnici. Gospodin Sopek naveo je da je u 
prošloj godini bilo 7 pohvala i 7 pritužbi te se stječe dojam da je zdravstvo super.  Misli da to nije 
tako. Pita se da li su tih sedam pritužbi koje su stigle stvaran broj. Smatra da kvaliteta usluge nije 
tako dobra kako je to prikazano u izvješćima. 

Dubravko Sopek iznosi da je informiranost grañana Županije o zaštiti prava pacijenata i 
radu Povjerenstva na visokoj razini. Suradnja s medijima, posebice radio postajama je jako dobra, 
a „sandučići“ koji se nalaze u zdravstvenim ustanovama daju mogućnost pohvale ili pritužbe 
svakome. 
 Budući nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala 
je Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na 
području Krapinsko-zagorske županije u 2012. godini  na glasovanje. 
 Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“) donijela  

 
ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na području 
Krapinsko-zagorske županije u 2012. godini u tekstu koji se prilaže Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio.  

 
  

TOČKA 8. 
Izvješće o ostvarenim financijskim potporama programima i projektima udruga na 
području Krapinsko-zagorske županije u 2012. godini 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki  iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijal za ovu točku, te poziva Kseniju Čuček, savjetnicu za udruge u 
Upravnom odjelu za zdravstvo, socijalnu skrb, udruge i mlade da iznese obrazloženje. 
 Ksenija Čuček iznosi da je temeljem odredbi Odluke o mjerilima za ostvarivanje 
financijske potpore programima i projektima udruga na području Krapinsko-zagorske županije, 
31. siječnja 2012. župan raspisao natječaj za dodjelu financijske potpore programima i projektima 
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udruga za 2012. godinu. U natječajnom roku pristiglo je 86 prijava od čega 11 elektronskim 
putem. Nakon obrade pristiglih prijava, Povjerenstva za dodjelu financijskih potpora, održala su 
po područjima sjednice i utvrdila Prijedlog dodjele financijskih potpora. Ukupno je financijske 
potpore primilo 77 udruga: 61 udruga s pozicije „tekuće donacije udrugama“  i 16 udruga s 
pozicije “poboljšanje standarda zdravstvene zaštite od koncesije“, uz raspodijeljen iznos od 
487.500,00 kn s prve pozicije i 132.000,00 kuna s druge pozicije. U odnosu na prošlu godinu broj 
prijava je nešto smanjen, uz identičan broj udruga kojima je odobrena financijska potpora. 
Udruge koje se bave  poljoprivrednom djelatnošću više se ne javljaju na ovaj natječaj, već na 
ciljani natječaj Upravnog odjela za poljoprivredu a neke udruge koje su suorganizatori kulturnih 
manifestacija od županijskog interesa, svrstane su na posebnu proračunsku stavku unutar 
Upravnog odjela za obrazovanje, kulturu, šport i tehničku kulturu. Nakon prihvaćanja prijedloga 
od strane župana 27. ožujka 2012. godine pristupilo se potpisivanju ugovora o financijskoj 
potpori programu/projektu udruge u 2012. godini. Sredstva su isplaćena u dva dijela,  tijekom  
travnja i srpnja. Napomenula je da i dalje na području Županije nema udruga registriranih za 
promicanje demokracije, ljudskih prava, tolerancije i sl.. Na kraju izlaganja iznosi da je prema  
službenim podacima Ureda državne uprave na području Županije trenutno registrirano 1284 
udruga. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala je predsjednika  Odbora za 
društvene djelatnosti da iznese Zaključak Odbora.  
 Damir Hršak iznosi da je Odbor donio Zaključak kojim prihvaća Izvješće o ostvarenim 
financijskim potporama programima i projektima udruga na području Krapinsko – zagorske 
županije u 2012. godini.  
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
 Damir Hubak iznosi da je ova tema pomno obrañena na Odboru za društvene djelatnosti, 
te daje primjedbu da je uočio neke nelogičnosti, odnosno nerazmjer u rasporedu sredstava:  
nekima se dalo premalo (npr. Društvo dijabetičara) a nekima previše (npr. Zajednica udruga 
antifašističkih boraca, Udruga mladih antifašista). Možda bi ovdje trebale sitne korekcije, iako 
zna da je to vrlo težak posao i nikada neće svi biti zadovoljni. Zahvaljuje svim povjerenstvima 
koja su radila na vrednovanju projekata i programa.   
 Stanko Belina iznosi da se za rad udruga na području Krapinsko-zagorske županije 
godišnje iz proračuna izdvaja gotovo 11-12 % izvornih prihoda. To je veliki iznos pa apelira da 
se jasnije definiraju kriteriji i vide ciljevi, te efekti rada pojedinih udruga koje taj novac dobivaju. 
Osobno je predsjednik Zagorske lige za borbu protiv raka koja je, primjerice, dobila simboličan 
iznos za rad, dok je udruga istovremeno u zadnjih 10 godina Specijalnoj bolnici za medicinsku 
rehabilitaciju Krapinske Toplice i Općoj bolnici Zabok donirala  različitu opremu u vrijednosti 
oko dva milijuna kuna. Smatra da se trebaju pomnije promotriti programi pojedinih udruga i 
osigurati mehanizmi kontrole novca kojeg dobivaju. Smatra da je dosta volonterskog ponašanja. 
Dijelila su se sredstva po principu simpatičnosti i antipatičnosti i s time bi trebalo prestati.  
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 Budući da nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki 
dala je Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o ostvarenim financijskim potporama 
programima i projektima udruga na području Krapinsko – zagorske županije u 2012. godini na 
glasovanje. 

Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“) donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
 o prihvaćanju Izvješća o ostvarenim financijskim potporama programima i 
projektima udruga na području Krapinsko – zagorske županije u 2012. g., u tekstu koji se 
prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio.   
 
 

TOČKA 9. 
Javna ustanova za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području 
Krapinsko-zagorske županije:  

a) Izvješće o ostvarivanju Godišnjeg programa zaštite, održavanja, očuvanja, 
promicanja i korištenja zaštićenih područja kojima upravlja Javna ustanova za 
upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-
zagorske županije za 2012. godinu 

b) Izvješće o financijskom poslovanju Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 
prirodnim vrijednostima na području Krapinsko-zagorske županije za 2012. 
godinu 
 

 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijal za ovu točku, te poziva Dijanu Klasić, ravnateljicu Javne ustanove  da 
obrazloži Izvješća.  

Dijana Klasić obrazložila je Izvješće o ostvarivanju Godišnjeg programa zaštite, 
održavanja, očuvanja, promicanja i korištenja zaštićenih područja kojima upravlja Javna ustanova 
za upravljanje zaštićenim prirodnim vrijednostima na području Krapinsko – zagorske županije za 
2012. godinu i Izvješće o financijskom poslovanju Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 
prirodnim vrijednostima na području Krapinsko – zagorske županije za 2012. Godinu putem 
power point prezentacije koja se prilaže Zapisniku. Napominje da je Financijsko izvješće izradilo 
računovodstvo Krapinsko-zagorske županije. Financijski plan za 2012. godinu dva puta se 
mijenjao (smanjivao) a razlog istome je smanjenje broja zaposlenih u Javnoj ustanovi (tijekom 
2012. godine broj zaposlenih smanjio se za dva djelatnika). U 2012. godini je ostvaren manjak 
prihoda od 16.754,27 kuna  koji sa viškom prihoda ranijih godina od 41.244,32 kune daje 
raspoloživa sredstva u iznosu od 24.490,05 kuna, a koja će se koristiti za podmirenje obveza u 
2013. godini. Rashodi i izdaci najvećim dijelom odnosili su se na provedbu projekata istraživanja 
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i monitoringa, ureñenje zaštićenih prirodnih vrijednosti, otvaranje Edukacijsko-promidžbenog 
centra u Radoboju i troškove zaposlenika. 

Predsjednica Županijske skupštine pozvala je zamjenika predsjednika Odbora za financije 
i proračun da iznese Zaključak Odbora 
 Mirko Krznar iznosi da Odbor za financije i proračun donio Zaključke kojima prihvaća 
Izvješće o ostvarivanju Godišnjeg programa i Izvješće o financijskom poslovanju  za 2012. 
godinu. 

Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala zamjenika 
predsjednika Odbora za turizam, zaštitu čovjekovog okoliša, graditeljstvo i prostorno planiranje 
da iznese Zaključak Odbora.  

Zoran Gregurović  iznosi da  je Odbor donio Zaključke kojima prihvaća Izvješće o 
ostvarivanju Godišnjeg programa i Izvješće o financijskom poslovanju  za 2012. godinu. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu i predložila da se  
rasprava po obje podtočke objedini,  te da se nakon završetka rasprave pristupi glasovanju, za 
svaku podtočku zasebno. 

Miljenko Jerneić upitao je u kojoj fazi je proglašenje Ivančice zaštićenom prirodnom 
vrijednošću?  

Dijana Klasić odgovara da je za područje Ivančice koje potpada pod Varaždinsku 
županiju u tijeku izrada Stručne podloge. Stručna podloga za dio  Ivančice koji je na području 
Krapinsko-zagorska županije izrañena je prošle godine u lipnju. Čeka se usklañenje s 
Varaždinskom županijom kako bi se Stručne podloge objedinile  i dogovorila daljnja strategija. 
 Zdravko Tušek, ispred Kluba članova HDZ-a, pozdravlja napore koji se čine kako bi se 
zaštitile prirodne vrijednosti  Županije meñutim, u odreñenim segmentima teško se oteti dojmu 
da su neke aktivnosti same sebi svrha.  Nada se da će budući projekti biti konkretniji,  te da će 
doprinijeti svekolikom  razvoju i promociji Županije. 

 Kako nije bilo daljnje rasprave, pristupilo se glasovanju. Predsjednica Županijske 
skupštine Vlasta Hubicki najprije daje na glasovanje Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća 
o  ostvarivanju Godišnjeg programa za 2012. godinu.  

Županijske skupštine je jednoglasno (35 glasova „ZA“)  donijela 
 

Z A K LJ U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o ostvarivanju Godišnjeg programa zaštite, održavanja, 

očuvanja, promicanja i korištenja zaštićenih područja kojima upravlja Javna ustanova za 
upravljanje zaštićenim prirodnim  vrijednostima na području Krapinsko-zagorske 
županije za 2012. godinu, u tekstu koji se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 
Potom je dala na glasovanje Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o financijskom 

poslovanju Javne ustanove za 2012. godinu.  
Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“) donijela 
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Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o financijskom poslovanju Javne ustanove za upravljanje 

zaštićenim prirodnim  vrijednostima na području Krapinsko-zagorske županije za 2012. 
godinu  u tekstu koji se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio.    
 
 

TOČKA 10. 
Javna ustanova Zavod za prostorno ureñenje Krapinsko-zagorske županije: 

a) Izvješće o ostvarenju Godišnjeg programa rada za 2012. godinu 
b) Izvješće o financijskom poslovanju za 2012. godinu 

 
Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 

skupštine dobili materijal za ovu točku, te poziva Snježanu Žigman, ravnateljicu Zavoda za 
prostorno ureñenje Krapinsko – zagorske županije da obrazloži Izvješća.  

 Snježana Žigman obrazlaže  Izvješće o ostvarenju Godišnjeg programa rada za 2012. 
godinu i Izvješće o financijskom poslovanju za 2012. godinu putem power point prezentacije, 
koja se prilaže zapisniku i čini njegov sastavni dio. Napominje da se Zavod financira iz sredstava 
Proračuna Krapinsko - zagorske županije, te  da je u prošloj godini Financijski plan realiziran  
94,4 %, ostvaren je neznatni manjak od  555,04 kune, ali je uz višak prihoda iz prethodnih  
godina sveukupno  ostvaren višak prihoda od 908,97 kuna. 

 Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala zamjenika 
predsjednika Odbora za financije i proračun da iznese Zaključak Odbora. 
 Mirko Krznar iznosi da je Odbor donio Zaključke kojima prihvaća Izvješće o ostvarenju 
Godišnjeg programa rada za 2012. i Izvješće o financijskom poslovanju za 2012. godinu. 
 Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala zamjenika 
predsjednika  Odbora za turizam, zaštitu čovjekovog okoliša, graditeljstvo i prostorno planiranje 
da iznese Zaključak Odbora. 
 Zoran Gregurović iznosi da je Odbor za turizam, zaštitu čovjekovog okoliša, 
graditeljstvo i prostorno planiranje prihvatio Izvješće o ostvarenju Godišnjeg Programa rada za 
2012. godinu i Izvješće o financijskom poslovanju za 2012. godinu.  

 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu te predložila da se 
zbog istovrsnosti materije,  rasprava po obje podtočke objedini te da se nakon završetka rasprave 
pristupi glasovanju, za svaku podtočku zasebno. 

Mirko Krznar u ime Kluba članova HDZ-a pohvaljuje suradnju s jedinicama lokalne 
samouprave na izradi prostornih planova  te se nada daljnjoj uspješnoj suradnji. 
 Kako više nije bilo rasprave, pristupilo se glasovanju. Predsjednica Županijske skupštine 
 Vlasta Hubicki najprije daje na glasovanje Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o  
ostvarenju Godišnjeg programa rada  za 2012. godinu. 
 Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“) donijela 
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Z A K L J U Č A K 
 o prihvaćanju Izvješća o  ostvarenju Godišnjeg programa rada Zavoda za prostorno 
ureñenje  Krapinsko-zagorske županije za 2012. godinu, u tekstu koji se prilaže Zapisniku i 
čini njegov sastavni dio.    
 
 Potom je dala na glasovanje Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o financijskom 
poslovanju Zavoda za prostorno ureñenje Krapinsko-zagorske županije za 2012. godinu. 
 Županijska skupština je jednoglasno  (35 glasova „ZA“) donijela 
 

Z A K L J U Č A K 
o prihvaćanju Izvješća o financijskom poslovanju Zavoda za prostorno ureñenje 

Krapinsko-zagorske županije za 2012. godinu u tekstu koji se prilaže Zapisniku i čini njegov 
sastavni dio.   

 
TOČKA 11. 

Krapinsko-zagorski aerodrom d.o.o. -  Izvješće o radu i Financijsko izvješće  za 2012.  
godinu      
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijal za ovu točku te poziva Sandru Mičin direktoricu Krapinsko-zagorskog 
aerodroma d.o.o. da iznese uvodno obrazloženje. 

Sandra Mičin obrazlaže Izvješća putem power point prezentacije koja se prilaže 
zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala zamjenika 
predsjednice Odbora za financije i proračun da iznese Zaključak Odbora. 

Mirko Krznar iznosi da je Odbor za financije i proračun prihvatio Izvješće o radu i 
Financijsko izvješće za 2012. godinu Krapinsko-zagorskog aerodroma d.o.o. 

Potom je predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki pozvala zamjenika 
predsjednika Odbora za promet i veze da iznese Zaključak Odbora. 

Mladen Popović iznosi da je Odbor za promet i veze prihvatio Izvješće o radu i 
Financijsko izvješće za 2012. godinu Krapinsko-zagorskog aerodroma d.o.o.  

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Milan Kralj osvrnuo se na račun dobiti i gubitaka za 2012. godinu,   materijalni troškovi 

dosta su  visoki, u usporedbi s 2011. godinom vidljivo je povećanje od  14 %, a visoki su i 
troškovi osoblja. Mišljenja je da je taj iznos visok s obzirom na teška vremena, te bi o tome 
trebalo voditi računa kod idućeg Proračuna budući da Krapinsko-zagorski aerodrom nema 
prihoda. Klub članova HDZ-a podržati će Izvješće. 

Stanko Belina iznosi da je već davno postavio pitanje perspektive i svrsishodnosti 
Krapinsko-zagorskog aerodroma: što Županiji  Aerodrom znači i što Županija od Aerodroma ima 
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budući da ga uglavnom sufinancira,  kada će biti u funkciji i kada će se sam financirati,  budući 
da već više od 10 godina traje njegova realizacija. 

Župan Željko Kolar odgovara da se slaže u dijelu izlaganja prethodnika da treba znati 
kuda se ide i što se  očekuje za četiri godine od Aerodroma.  Aerodrom je tek sada dobio dozvolu 
i registriran je, te ako se želi da Aerodrom postigne gospodarski efekt, potrebno je u njega 
ulagati.  Investicija i davanje suporta je potrebno jer u konačnici doprinosi razvoju gospodarstva i 
turizma (toplice, hoteli, bolnice).   Potrebno je odraditi prioritete i nakon toga uložiti sredstva, te 
se tek tada može očekivati rezultat. Ako se ostaje u ovoj domeni ulaganja i za četiri godine mogli 
bi razgovarati o istom. Čestitao je gospoñi Mičin na dosad odrañenome i dobivenoj dozvoli,  
napominje da stazu treba održavati, te zahvaljuje volonterima koji pomažu kod održavanja 
Aerodroma, ali to nije dugoročno održivo. Aerodrom se održava uz minimalna sredstva a plan za 
2014. vidjeti će se u Proračunu. 

Mirko Krznar moli da mu se dostavi pisani trag gdje i na što je utrošeno  500 - 600 
tisuća kuna, te pita Župana da li je Aerodrom jedan od strateških projekata Krapinsko-zagorske 
županije u ovom ekonomskom trenutku. 

Sandra Mičin odgovara da su sredstva utrošena na: kabliranje struje - oko 280.000,00 
kuna,  nabavu metalne konstrukcije hangara - 95.000,00 kuna, troškove prijevoza - 12.000,00 
kuna, radove na izradi zaštitne ograde - 18.000,00 kuna, radove na opremi i vatrogasnoj zaštiti - 
oko 6.000,00 kuna,  geodetske radove i projektnu dokumentaciju - 87.000,00 kuna  i tako 
slijedom te može, ukoliko je potrebno, dati detaljnu specifikaciju. 

Župan Željko Kolar odgovara da ovo ne ovisi samo o Krapinsko-zagorskoj županiji već i 
o interesu za korištenje Aerodroma od strane gospodarskih i drugih subjekata. Trenutno ovo nije 
kapitalna investicija jer ima ozbiljnijih, jačih i financijski težih investicija. Ako se od 
gospodarskih subjekta dobije  signal da postoji  vrsta gostiju odnosno potreba za korištenjem 
uložiti će se u Aerodrom. 

Budući da nije bilo daljnje rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki 
dala je na glasovanje Prijedlog zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu i Financijskog izvješća za 
2012. godinu Krapinsko-zagorskog Aerodroma d.o.o.. 

Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“) donijela 
 

ZAKLJUČAK 
o prihvaćanju Izvješća o radu i Financijskog izvješća za 2012. godinu Krapinsko-

zagorskog aerodroma d.o.o. u tekstu koji se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 12. 
Vatrogasna zajednica Krapinsko-zagorske županije  - Izvješća za 2012. godinu i Planovi za 
2013. godinu 
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Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili u materijalima Izvješće o radu Vatrogasne zajednice Krapinsko-zagorske 
županije za 2012. Godinu i Planove za 2013. godinu, te poziva Ivicu Glasa, predsjednika 
Vatrogasne zajednice da iznese uvodno obrazloženje. 

Ivica Glas obrazlaže Izvješće putem power point prezentacije, koja se prilaže zapisniku i 
čini njegov sastavni dio.  

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva zamjenika predsjednice 
Odbora za financije i proračun da iznese Zaključak Odbora. 

Mirko Krznar iznosi da je Odbor za financije i proračun donio Zaključak kojim je  
prihvatio Izvješće o radu i Financijsko izvješće Vatrogasne zajednice Krapinsko-zagorske 
županije za 2012. godinu, te podržao Prijedlog zaključka o potvrñivanju Plana rada i 
Financijskog plana Vatrogasne zajednice Krapinsko-zagorske županije za 2013. godinu. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki zahvalila se predsjedniku Vatrogasne 
zajednice  te otvorila  raspravu. 

Zoran Gregurović iznosi da će Klub članova HDZ-a podržati Izvješće. Smatraju da su 
vatrogasne zajednice najvažniji čimbenik sustava zaštite i spašavanja, jer ne interveniraju samo 
kod požara, nego i kod poplava, snijega i drugih nepogoda. Sredstva za rad Vatrogasne zajednice 
su se posljednjih nekoliko godina smanjivala, te predlaže da se sredstva povećaju.  Isto tako, 
obzirom na opsežan dnevni red predlaže da direktori i ravnatelji ne obrazlažu točke nego samo 
odgovaraju na pitanja. 

Budući više nije bilo rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je 
Prijedlog zaključka o potvrñivanju Izvješća za 2012. i Planova za 2013. godinu na glasovanje. 

Županijska skupština je jednoglasno (35 glasova „ZA“) donijela 
 

ZAKLJUČAK 
o potvrñivanju Izvješća za 2012. godinu i Planova za 2013. godinu Vatrogasne 

zajednice Krapinsko-zagorske županije u tekstu koji se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni 
dio. 

 
 

TOČKA 13. 
Hrvatski zavod za zapošljavanje, Područna služba Krapina - Izvješće - Kretanje na  tržištu  
rada u Krapinsko -zagorskoj županiji u razdoblju I.-XII.  2012. godine 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijal za ovu točku, te poziva predstojnicu Hrvatskog zavoda za 
zapošljavanje, Područne službe Krapina da iznese Izvješće. 
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Mirjana Jurman putem power point prezentacije iznosi Izvješće - Kretanje na tržištu 
rada u Krapinsko-zagorskoj županiji u razdoblju I.-XII. 2012. godine. Prezentacija se prilaže 
zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za 
gospodarstvo da iznese Zaključak Odbora. 

Miroslav Kopjar iznosi da je Odbor primio na znanje  Izvješće – Kretanje na tržištu rada 
u Krapinsko – zagorskoj županiji u razdoblju I.- XII. mjesec 2012. godine Hrvatskog zavoda za 
zapošljavanje, Područne službe  Krapina. 

Potom predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za 
društvene djelatnosti da iznese Zaključak Odbora. 

Damir Hršak iznosi da je Odbor za društvene djelatnosti primio  na znanje Izvješće - 
Kretanje na tržištu rada u Krapinsko-zagorskoj županiji u razdoblju I-XII mjesec 2012. godine 
Hrvatskog zavoda za zapošljavanje, Područne služba Krapina.  
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvara raspravu. 

Zdravko Tušek, ispred Kluba članova HDZ-a,  iznosi da nitko ne može biti zadovoljan 
podatkom o 21 % nezaposlenih u 2012. godini. Taj postotak nije mali, pogotovo ako se pogleda 
razdoblje unatrag posljednjih pet godina u kojem je Županija po broju nezaposlenih, već dvije 
godine, iznad državnog prosjeka. Napominje da je važno  raditi na boljoj koordinaciji i kreiranju 
projekata te učiniti sve da se nezaposlenost smanji. Nada se da će predviñene mjere iz 
Nacionalnog plana za ovu godinu i projekti doprinijeti smanjenju nezaposlenosti. 
 Budući da nije bilo daljnje rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki 
dala je Prijedlog zaključka kojim se prima na znanje Izvješće na glasovanje. 

Županijska skupština je jednoglasno (34 glasa „ZA“) donijela 
 

ZAKLJUČAK 
 Prima se na znanje Izvješće - Kretanje na tržištu rada u Krapinsko-zagorskoj 

županiji u razdoblju I-XII mjesec 2012. godine Hrvatskog zavoda za zapošljavanje, 
Područne služba Krapina, u tekstu koji se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 

 
 

TOČKA 14. 
Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Županijske  uprave za  ceste  Krapinsko-
zagorske županije 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine primili materijal za ovu točku, te poziva pročelnicu Upravnog odjela za poslove župana 
i Županijske skupštine da iznese uvodno obrazloženje. 
 Dubravka Sinković iznosi da se radi o tehničkoj odluci, odnosno usklañenju sa Zakonom 
o cestama. Usklañenje se odnosi na imenovanje upravnog vijeća kojeg sada imenuje 
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predstavničko tijelo odnosno Županijska skupština, a do sada je to bilo izvršno tijelo odnosno 
župan, te na usklañenje odredbi o djelatnosti  Županijska uprave za ceste  sa Zakonom.  
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva zamjenika predsjednika 
Odbora za promet i veze da iznese Zaključak Odbora. 
 Mladen Popović iznosi da je Odbor za promet i veze podržao Prijedlog odluke o 
izmjenama Odluke o osnivanju Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije. 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvara raspravu. 
 Budući da rasprave nije bilo, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki daje 
Prijedlog odluke o izmjenama Odluke o osnivanju Županijske uprave za ceste Krapinsko-
zagorske županije na glasovanje. 
 Županijska skupština je jednoglasno (34 glasa „ZA“) donijela 
 

ODLUKU 
o izmjenama Odluke o osnivanju Županijske uprave za ceste Krapinsko-zagorske 

županije u tekstu koji se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 15. 
Prijedlog odluke o rasporeñivanju sredstava političkim strankama za mjesece lipanj-
prosinac 2013. godine 
 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine dobili materijal za ovu točku, te poziva pročelnicu Upravnog odjela za poslove župana i 
Županijske skupštine da iznese obrazloženje. 

Dubravka Sinković iznosi da su u Proračunu Krapinsko-zagorske županije za 2013. 
godinu za redovito godišnje financiranje političkih stranaka osigurana sredstva u iznosu od 
500.000,00 kuna, a što mjesečno iznosi 41.666,67 kuna. Odukom o rasporeñivanju sredstva 
političkim strankama za mjesece siječanj-svibanj 2013. godine političkim strankama saziva 2009-
2013. rasporeñena su sredstva u iznosu od 208.332,00 kuna. Istom Odlukom, člankom 6. 
propisano je da će se sredstva za mjesece lipanj-prosinac 2013. godine u iznosu od 291.668,00 
rasporediti političkim strankama naknadno, novom odlukom, prema rezultatima postignutima na 
izborima održanim 19. svibnja 2013. godine. Na izborima je izabrano 30 članova i 11 članica, te 
visina sredstava koja pripadaju političkoj stranci za razdoblje lipanj-prosinac 2013. godine iznose 
6.853,01 kuna po članu odnosno 7.825,24 kuna po članici. Detaljno obrazloženje s iznosima dano 
je u materijalima. 

Predsjednica Županijska skupštine Vlasta Hubicki poziva zamjenika predsjednice 
Odbora za financije i proračun da iznese Zaključak Odbora. 

Mirko Krznar iznosi da je Odbor za financije i proračun podržao Prijedlog odluke o 
rasporeñivanju sredstava političkim strankama za mjesece lipanj-prosinac 2013. godine. 
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Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvara raspravu. 
Budući da rasprave nije bilo, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je 

na glasovanje Prijedlog odluke o rasporeñivanju sredstava političkim strankama za mjesece 
lipanj-prosinac 2013. godine. 

Županijska skupština je jednoglasno (34 glasa „ZA“) donijela 
 

ODLUKU 
o rasporeñivanju sredstava političkim strankama za mjesece lipanj-prosinac 2013. 

godine, u tekstu koji se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 16. 
Prijedlog rješenja o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Krapinsko-zagorske  županije 
 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine domili materijale za ovu točku te poziva zamjenika pročelnice Upravnog odjela za opće 
zajedničke poslove da iznese uvodno obrazloženje. 

Nikola Gospočić iznosi da je člankom 9. Zakona o zaštiti i spašavanju propisano je da 
Županijska skupština na Prijedlog župana nakon svakih lokalnih izbora u roku od 60 dana od 
dana konstituiranja Županijske skupštine imenuje Stožer zaštite i spašavanja. Člankom 8. 
Pravilnika o mobilizaciji i djelovanju operativnih snaga zaštite i spašavanja i člankom 9. stavkom 
4. i 5. Zakona o zaštiti i spašavanju propisano je da funkciju načelnika Stožera zaštite i 
spašavanja vrši zamjenik župana, a da dio stožera po dužnosti čine pročelnik područnog ureda za 
zaštitu i spašavanje Državne uprave za zaštitu i spašavanje, županijski vatrogasni zapovjednik, 
načelnik Policijske uprave, zapovjednik zapovjedništva civilne zaštite i rukovodeći službenici 
službi koje se zaštitom i spašavanjem bave kao redovitom djelatnošću, te rukovodeći službenici 
zdravstvenih ustanova. Sukladno navedenim odredbama u Stožer zaštite i spašavanja predloženi 
su: Anñelko Ferek-Jambrek, zamjenik župana, za načelnika Stožera zaštite i spašavanja, Jasna 
Petek – zamjenica župana, za zamjenicu načelnika Stožera zaštite i spašavanja, te Dražen Strabić, 
Željko Sugnetić, Marijan Lovrenčić, zapovjednik Zapovjedništva civilne zaštite KZŽ, Nada 
Dogan, Krešimir Božić, Ivan Švajger, Željko Cerovečki, Stjepan Merkaš, Tino Klancir, Tomislav 
Jadan, Željko Vincelj, Davor Šimunović, pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo i financije, 
pročelnik Upravnog odjela za promet i komunalnu infrastrukturu, pročelnik Upravnog odjela za 
prostorno ureñenje, gradnju i zaštitu okoliša i Marija Bedeniković  

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za izbor 
imenovanja da iznese Zaključak Odbora.  

Tomislav Končevski iznosi da je Odbor za izbor i imenovanja donio Zaključak kojim je 
podržao Prijedlog rješenja o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Krapinsko-zagorske 
županije. 
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Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvara raspravu.   
Budući nije bilo rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala je na                     

glasovanje Prijedlog rješenja o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Krapinsko-zagorske 
županije. 

Županijska skupština je jednoglasno (34 glasa „ZA“) donijela 
 

RJEŠENJE 
o imenovanju Stožera zaštite i spašavanja Krapinsko-zagorske županije u tekstu koji 

se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 17. 
Prijedlog zaključka o predlaganju  dva člana Nadzornog odbora  Stubaka d.d. 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva pročelnicu Upravnog odjela za 
poslove župana i Županijske skupštine da iznese uvodno obrazloženje. 

Dubravka Sinković iznosi da se u Nadzorni odbor Stubaka d.d. ispred Krapinsko-
zagorske županije imenuju dva člana. Dosadašnji članovi bili su Sonja Borovčak i Anñelko 
Ferek-Jambrek. Anñelko Ferek-Jambrek je 03. lipnja 2013. podnio pisanu ostavku na članstvo u 
Nadzornom odboru, a kako u srpnju 2013. ističe mandat članovima Nadzornog odbora, potrebno 
je predložiti dva člana za novi saziv Nadzornog odbora. Kandidate utvrñuje Županijska skupština 
na prijedlog Odbora za izbor i imenovanja. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za izbor i 
imenovanja da iznese prijedlog Odbora. 

Tomislav Končevski iznosi da je Odbor donio Zaključak kojim za kandidate za članove 
Nadzornog odbora  predlaže Sonju Borovčak iz Zaboka, Naselje Borovčaki 18 i Tomislava 
Haramusteka iz Gornje Stubice, Brezje 34, te je utvrdio Prijedlog zaključka o predlaganju dva 
člana Nadzornog odbora Stubaka d.d.. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvara raspravu. 
Zdravko Tušek ispred Kluba članova HDZ-a iznosi negodovanje zbog nekorektnog 

načina na koji su prijedlozi stavljeni na dnevni red sjednice. Nije bilo dovoljno vremena za 
razmatranje prijedloga, budući su se imena kandidata saznala tek dva sata prije početka sjednice 
Županijske skupštine. Nitko poziciji ne spori imenovanja, oni predlažu i „stoje“ iza svog 
prijedloga, meñutim za Klub  je upitna  razina transparentnosti i kolegijalni način rada. 
Obrazloženje i opravdavanje tekućim godišnjim odmorima ne stoji, a predložena imena nisu 
nepoznata zagorskoj političkoj javnosti već dobro poznata kao i njihovi rezultati. Postavlja se 
pitanje zašto javnost ne može biti ranije upoznata s imenovanjima,  da li su imenovanja zaslužena 
nagrada za prethodni rad, te je svakako bitno da se javnost informira o novostečenim 
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materijalnim pravima koja proizlaze iz  predloženih  imenovanja.  Klub  će biti  „SUZDRŽAN“ 
kod glasovanja za sva imenovanja pod točkama  od 17. do 20. Dnevnoga reda. 

Župan Željko Kolar odgovara da u Nadzornom odboru Stubaka d. d. nema naknade.  
Imena predloženih poznata su svekolikoj javnosti Županije a njihovo imenovanje mora proći 
odreñenu proceduru. Razloge zbog kojih su imena dostavljena tek danas obrazložio je na početku 
sjednice, u odgovoru Žarku Tušeku. Još jednom je zamolio za razumijevanje, ubuduće neće biti 
praksa da se materijali dobiju tik pred sjednicu. Ponavlja da se ovog puta to dogodilo zbog 
godišnjih odmora, te moli članove Županijske skupštine da isto uvaže. 

Mladen Popović iznosi da su se svi Odbori sastali prije nekoliko dana, jedino se Odbor 
za izbor i imenovanja sastao tik pred sjednicu. Bilo bi korektno da su se uz imena kandidata 
priložili i kratki životopisi jer primjerice, zna tko je Sonja Borovčak ali iako je već više od 
trideset godina u politici, nikada nije čuo za Tomislava Haramusteka. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su životopisi dostavljeni 
članovima Odbora za izbor i imenovanja, te nema prepreke da se prilikom imenovanja dostave i 
članovima Županijske skupštine. 

Budući nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala 
je Prijedlog zaključka o predlaganju dva člana Nadzornog odbora Stubaka d.d.na glasovanje. 

Županijska skupština je sa 22 glasa „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 9 „SUZDRŽANIH“ 
glasova donijela  

ZAKLJUČAK 
o predlaganju dva člana Nadzornog odbora Stubaka d.d. u tekstu koji se prilaže 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 18. 
 Prijedlog zaključka o predlaganju  člana Nadzornog odbora  Piškornice d.o.o. 
 
 Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva pročelnicu Upravnog odjela za 
poslove župana i Županijske skupštine da iznese uvodno obrazloženje. 
 Dubravka Sinković iznosi da je u Nadzorni odbor Piškornice ispred Krapinsko-zagorske 
županije bio imenovan Stjepan Medvedec, bivši član Županijske skupštine. Mandat njemu i 
ostalim članovima Nadzornog odbora  ističe krajem kolovoza, te je Skupština Piškornice d.o.o. 
zatražila od osnivača prijedloge kandidata za imenovanje novog saziva Nadzornog odbora. 
Kandidata utvrñuje Županijska skupština na prijedlog Odbora za izbor i imenovanja. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za izbor i 
imenovanja da iznese prijedlog Odbora. 

Tomislav Končevski iznosi da je Odbor za izbor i imenovanja donio Zaključak kojim  za 
kandidata za člana Nadzornog odbora  predlaže Mirko Horvata iz Đurmanca, Hromec 10, te je 
utvrdio Prijedlog zaključka o predlaganju člana Nadzornog odbora Piškornice d.o.o.. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvara raspravu. 
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Budući nije bilo  rasprave predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki daje 
Prijedlog zaključka o predlaganju člana Nadzornog odbora Piškornice d.o.o. na glasovanje. 

Županijska skupština je sa 22 glasa „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 9 „SUZDRŽANIH“ 
glasova donijela 

ZAKLJUČAK 
o predlaganju člana Nadzornog odbora Piškornice d.o.o u tekstu koji se prilaže 

Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 19. 
Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju četiri člana Upravnog vijeća Županijske 
uprave za ceste Krapinsko-zagorske županije 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva pročelnicu Upravnog odjela za 
poslove župana i Županijske skupštine da iznese uvodno obrazloženje. 

Dubravka Sinković iznosi da članovima Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste 
krajem srpnja ističe četverogodišnji mandat, te je iste potrebno razriješiti i istovremeno imenovati 
nove članove Upravnog vijeća. Temeljem Odluke koja je usvojena na današnjoj sjednici, 
imenovanje i razrješenje Upravnog vijeća  u nadležnosti je Županijske skupštine. Prijedlog za 
imenovanje i razrješenje,  takoñer daje, Odbor za izbor i imenovanja. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za izbor i 
imenovanja da iznese prijedlog Odbora. 

Tomislav Končevski iznosi da je Odbor za izbor i imenovanja donio Zaključak kojim se 
zbog isteka mandata, predlaže  razrješenje članova Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste 
Krapinsko-zagorske županije: Rajka Vidičeka, Ivana Pavlekovića, Dragutina Kranjčeca i Josipa 
Kovačića, te istovremeno predlaže imenovanje novih članova Upravnog vijeća: Ivana Kranjčića 
iz Svetog Križa Začretja, Školska 10, Žarka Broza iz Klanjca, Lijepe naše 24, Tomislava 
Končevskog iz Zaboka, Gredice 2 i Željka Lisaka iz Gornje Stubice, Samci 1A, te je utvrdio 
Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju četiri člana Upravnog vijeća Županijske uprave za 
ceste Krapinsko – zagorske županije. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvorila je raspravu. 
Mladen Popović se pita  koji od predloženih članova Upravnog vijeća se bavi prometom, 

osim što vozi automobil? 
Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da nije lijepo da ismijava ljude, 

te moli člana Županijske skupštine da izlaganje usmjeri na drugačiji način. 
Mladen Popović  konstatira da pozna sve predložene kandidate te da se niti jedan ne bavi 

prometom. 
Budući  nije bilo daljnje rasprave, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki dala 

je Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju četiri člana Upravnog vijeća Županijske uprave 
za ceste  na glasovanje. 
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Županijska skupština je sa 22 glasa „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 9 „SUZDRŽANIH“ 
glasova donijela 

RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju četiri člana Upravnog vijeća Županijske uprave za ceste 

Krapinsko – zagorske županije, u tekstu koji se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 

TOČKA 20. 
 Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju člana Upravnog vijeća Regionalne 
energetske agencije Sjeverozapadne Hrvatske 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva pročelnicu Upravnog odjela za 
poslove župana i Županijske skupštine da iznese uvodno obrazloženje. 

Dubravka Sinković iznosi da je, zbog ostavke Igora Cigule, dosadašnjeg predstavnika 
Krapinsko-zagorske županije u Upravnome vijeću REGEA-e, istoga potrebno razriješiti i 
istovremeno imenovati novoga člana u Upravno vijeće. Predlaganje  razrješenja i imenovanja 
člana Upravnog vijeća takoñer je  u nadležnosti  Odbora za izbor i imenovanja 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki poziva predsjednika Odbora za izbor i 
imenovanja da iznese prijedlog Odbora. 

Tomislav Končevski iznosi da je Odbor donio Zaključak kojim se predlaže razrješenje 
Igora Cigule dužnosti člana i imenovanje Roberta Mikše iz Radoboja, Jazvina 88a za člana 
Upravnog vijeća Regionalne energetske agencije Sjeverozapadne Hrvatske, te utvrdio Prijedlog 
rješenja o razrješenju i imenovanju  člana Upravnog vijeća Regionalne energetske agencije 
Sjeverozapadne Hrvatske. 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki otvara raspravu. 
Budući rasprave nije bilo, predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki daje 

Prijedlog rješenja o razrješenju i imenovanju člana Upravnog vijeća Regionalne energetske 
agencije Sjeverozapadne Hrvatske na glasovanje. 

Županijska skupština je sa 22 glasa „ZA“, 4 glasa „PROTIV“ i 9 
„SUZDRŽANIH“glasova donijela 

RJEŠENJE 
o razrješenju i imenovanju člana Upravnog vijeća Regionalne energetske agencije 

Sjeverozapadne Hrvatske u tekstu koji se prilaže Zapisniku i čini njegov sastavni dio. 
 
 

TOČKA 21. 
Izvješće o utrošku proračunske zalihe za razdoblje siječanj - lipanj 2013. godine 
 

Predsjednica Županijske skupštine Vlasta Hubicki iznosi da su članovi/ice Županijske 
skupštine u materijalima dobili Izvješće o utrošku proračunske zalihe za razdoblje siječanj-lipanj 




